
PROTOKÓŁ NR 26/18

z posiedzenia Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej, 

które odbyło się 18 maja 2018 roku

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 13:00, zakończyło o godz. 14:00.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Krystyna Konieczna – Przewodniczący  komisji

2. Zofia Ujma

3. Henryk Płoński

4. Ewa Pędziwiatr

5. Krzysztof Gorczyca

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Krzysztof Łubiński

2. Irena Kawałek

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia - zatwierdzenie porządku obrad.

2. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2017 r.

3. Sprawy różne.

4. Zamknięcie posiedzenia.

Ad  1. Przewodnicząca  Komisji  Zdrowia  i  Opieki  Społecznej  otworzyła  posiedzenie,  przywitała

przybyłych, w tym Dyrektor MOPS P. Irenę Kawałek.

 Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.

Ad 2. Przewodnicząca komisji Pani Krystyna Konieczna poprosiła Panią Dyrektor MOPS-u P. Irenę

Kawałek o szczegółowe przedstawienie słownie tejże analizy. Pani Dyrektor odpowiadała na wszystkie pytania

i wyjaśniała niewiadome.

Radni  zapoznani  byli  z  działaniami  MOPS-u,  planami  zakreślonymi  na  najbliższe  lata.  Jedynym

niepokojącym faktem w całości  jest  brak działania  ze  strony Władz Miasta  zmierzającego do utworzenia

Dziennego Domu Pomocy dla osób starszych. Z czasem za 1 rok – 2 lata placówka tego typu będzie musiała

powstać. Należy wziąć pod uwagę dopłaty z budżetu miejskiego do DPS. W tej chwili to kwota oscylująca w

granicach 760 tys. zł rocznie.

Ad 3. W sprawach różnych Radni dyskutowali o konieczności powstania w mieście placówki dla

starszych samotnych mieszkańców, gdyż liczba ich wzrasta.

Ad. 4 Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski komisji:

Protokolant:                                                                                                 Przewodniczący Komisji:

Zofia Ujma                                                                                                              Krystyna Konieczna


